
 

 

 
Lukas Scheijgrond 
 
Aan: Griffie en gemeenteraad 
 
Betreft: Verzoek bespreken gang van zaken rond aanvraag interpellatiedebat 22 mei 
Voorthuizen, 20 mei 
 
 
Geacht raadsleden en griffier, 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie kondig ik bij deze aan dat we tijdens de komende 
raadsvergadering bij het vaststellen van de agenda zullen verzoeken tot het bespreken van de 
gang van zaken rond de aanvraag van het interpellatiedebat door Lokaal Belang. 
 
Lokaal Belang heeft afgelopen vrijdagochtend aangekondigd dat het verzoek tot interpellatie 
wordt aangehouden tot een later moment. Volgens artikel 43 van de Organisatieverordening van 
de Gemeenteraad moet een aangevraagd interpellatiedebat tijdens de eerstvolgende 
raadsvergadering gehouden worden. Dat maakt dat er woensdag alleen de volgende opties zijn: 
LB trekt het interpellatiedebat in, of LB zet de aanvraag door en wil woensdag interpelleren. In 
dat laatste geval moet de raad beslissen of het interpellatiedebat inderdaad door gaat. 
 
Ook indien LB of de raad besluit het interpellatiedebat niet te laten doorgaan meent onze fractie 
dat er over de gang van zaken rond deze aanvraag gesproken moet worden. Hiervoor hebben we 
de volgende redenen. 
 

1. Er worden in het persbericht dat met de aanvraag werd meegestuurd harde verwijten 
gemaakt richting het college. Wij zijn er stellig van overtuigd dat er verwijten gemaakt 
worden die gebaseerd zijn op feitelijke onwaarheden en dat het college 
verantwoordelijkheden in de schoenen worden geschoven die het college niet heeft. Een 
onderbouwing van deze stelling is te vinden in de bijlage bij deze aanvraag. Onze fractie 
vindt het belangrijk dat de gemeenteraad het college controleert, maar ook de ruimte 
geeft om de gemeente goed te besturen. Dat kan niet als de wethouders zich continu 
moeten verdedigen tegen onware verwijten. Hierover willen we graag met de raad in 
debat. 

2. Als een partij echt gelooft dat het college zo slecht functioneert als dat LB in het 
persbericht doet geloven dan moet daar snel in de raad over gesproken worden. Het 
college kan niet goed functioneren als hen een dergelijk wantrouwen door de raad boven 
het hoofd hangt. De bespreking is nodig om helder te krijgen of het oordeel van LB door 
de Raad gedeeld wordt. 

3. In artikel 43 van de organisatieverordening van de Gemeenteraad staat dat de aanvraag 
van een interpellatiedebat gepaard moet gaan met de vragen die gesteld worden. Er zijn 
geen vragen ingediend. Dit roept de vraag op of LB wel echt vragen heeft aan het college 
of dat de aanvraag van dit interpellatiedebat een ander doel heeft gediend. Op deze vraag 
zoekt onze fractie een antwoord. 

4. De reden van het verzoek om het interpellatiedebat aan te houden is volgens LB dat de 
inval door het OM bij Vink een ander licht werpt op de situatie. Het is niet duidelijk 
waarom dit er voor zorgt dat de gemeenteraad geen vragen kan stellen aan het college 



 

 

over de wijze waarop het college de Raad geïnformeerd heeft. Onze fractie ziet daar geen 
verband tussen. Ook op dit punt wil onze fractie verheldering.  

 
De ChristenUnie hoopt op steun om dit voorstel woensdag in de raad te bespreken. Bij deze 
verzoek ik de griffie ook om deze brief zo spoedig mogelijk ter kennisgeving door te geleiden 
naar het college. 
 
Met vriendelijke groet, 
Lukas Scheijgrond 
 
 
 
 

 


